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Opgemaakt door B. van 't Westeinde, griffier 
Aanwezig 
 

Dhr. H. Van de Ven, voorzitter  
De heren  W. Couwenberg (Lijst Couwenberg), M. Van Oosterwijk (Pro Actief 
Goirle), A. de Laat (SP), G. v.d. Put (PvdA),  E. Schellekens ( LRG), C. de 
Rooij (CDA) en mevrouw A. Naaijkens (VVD) 
Ambtelijke ondersteuning:  
Wethouders: Th. v.d. Heijden en S. Sperber 
Burgemeester M. Rijsdorp 
Spreekrecht: de heer Tinga (Stichting Sociaal Culturele Centra Goirle), de 
heer Janssen (Tennisvereniging Riel) en de heer Van Boxtel (Horeca Afdeling 
Riel en Goirle) 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

De heer Swaans (VVD) en mevrouw D. Eikelenboom en mevrouw M. de Groot 
(CDA) 

 
Deze vergadering kunt u terugbeluisteren op : https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/commissie-algemene-
zaken/2013/21-november/19:30 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering.  
 
2.  Aanpassing APV als gevolg van wijzigingen drank- en horecawet  
Van het spreekrecht wordt gebruik gemaakt door de heer Tinga (Stichting culturele centra Goirle). Zijn bijdrage 
is onder het verslag bijgevoegd. 
 
De heer De Laat vraagt of de heer Tinga is gered door de bepaling dat er ontheffing is voor bijzondere 
omstandigheden. 
De heer Tinga antwoordt dat dit geen uitkomst biedt. 
De heer Van der Put vraagt of kinderverjaardagen niet vroeger kunnen. 
De heer Tinga geeft aan dat dit op avonden is. De ouders komen de kinderen halen en drinken dan soms nog 
iets. 
Mevrouw Naaijkens geeft aan dat het om aparte activiteiten voor kinderen of jongeren gaat. De ouders komen 
de kinderen ophalen en dan loopt het uit. Is dat zo'n probleem?   
De heer Tinga geeft aan dat er meer activiteiten zijn dan kinderverjaardagen in De Deel en De Wildacker. Wij 
willen onze verenigingen de mogelijkheid geven om van de ruimte gebruik te maken, langer dan tot 22.00 uur. 
Gemiddeld spreken we over 15 keer per jaar. Als dan iedere keer een vergunning moet worden aangevraagd, is 
het mooi als het mogelijk is dat de bepaling wordt verruimd. 
 
De heer C. Janssen, TV Riel geeft een toelichting. Zijn bijdrage is onder het verslag bijgevoegd. Zijn betoog 
wordt ondersteund door de heer Wilfred van Pelt en voorzitter Frank van Dijk van Handboogvereniging EMM te 
Riel. 
 
 
 

https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/commissie-algemene-zaken/2013/21-november/19:30�
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/commissie-algemene-zaken/2013/21-november/19:30�


  
 
 

 
Verslag commissie Algemene Zaken d.d. 21 november 2013   
 

 2

De heer Schellekens vraagt zich af of de heer Janssen de verordening kent. De verordening geeft de 
mogelijkheid dat buiten de genoemde tijden, bij verenigingsactiviteiten alcohol geschonken kan worden. In 
hoeverre is het dan nog een belemmering? 
De heer Janssen vraagt of ledenvergaderingen enzovoorts ook activiteiten zijn. De kantine gaat door de dag 
heen open. Bij evenementen is het wel eens vroeger. Bij de lunch wordt weleens een glaasje wijn gedronken. 
Als dat niet meer mag, voorziet hij veel problemen, ook in financiële zin. 
De heer De Laat vult aan dat het hier gaat om een voorstel van het college aan de raad. Bent u gered als u een 
uur na de laatste activiteit nog geopend mag zijn? 
De heer Janssen geeft aan dat de Tennisvereniging niet met de regeling uit de voeten kan. 
De heer Van Oosterwijk vraagt zich af hoe de regeling is bedoeld. Volgens hem is de regeling niet bedoeld als 
een stok om mee te slaan. 
De heer Janssen vindt de regeling een inperking die niet bij ons past. Het leidt ook tot oneerlijke concurrentie 
tussen verenigingen. Met name met verenigingen die wel een horecavergunning hebben. 
De heer Van der Put vraagt of het de heer Janssen bekend is hoe de verenigingen die wel een horecavergunning 
hebben, deze hebben gekregen. Wellicht kan de Tennisvereniging dan ook maatregelen treffen, om zo'n 
vergunning te krijgen. 
De heer Janssen geeft aan dat hij geen maatregelen wil treffen. 
 
De heer Van Boxtel, HARG geeft aan dat hij sinds 2 dagen voorzitter van de horeca afdeling is. De HARG is een 
belangenafdeling voor de horeca in Riel en Goirle. De nieuwe drank en horecawet heeft gevolgen voor de 
reguliere horeca en voor paracommerciële horeca. Oneerlijk mededingen moet worden voorkomen. Het is van 
alle tijden dat er discussies zijn over para-commercialisme. De HARG is bij de inspraakbijeenkomst geweest.  
Bijeenkomsten als feesten en partijen gebeurden in het verleden amper of niet en de horeca gaat er vanuit dat 
dat ook zo blijft. Binnen de HARG is er gediscussieerd of de sluitingstijden gekoppeld moet worden aan de 
schenktijden. Maar na beraad gaat de HARG volledig mee in het voorstel. De afspraken moeten ook 
gehandhaafd worden. Wanneer werkenderwijs wordt gemerkt dat aanpassing nodig is, dan moet daar ruimte 
voor zijn.  
 
Mevrouw Naaijkens kan zich in het betoog van de heer Van Boxtel vinden. In het stuk stuit zij iedere keer op de 
vraag op wat we met de reguliere horeca doen. De verordening is er om je aan te houden.  
 
Reactie spreekrecht na eerste termijn commissie 
De heer Van Boxtel geeft aan dat ook voor de horeca zijn het nu moeilijke tijden. We moeten elkaar helpen. Er 
moet duidelijkheid komen van wat er wel en wat er niet mag. Hij gaat ervan uit dat de gemeenteraad ook de 
reguliere horeca een warm hart toedraagt en een goed besluit neemt. 
De heer Janssen is niet duidelijk hoe het met uitzonderingsmogelijkheden zit. Blijven dat dan dezelfde tijden? 
Dat de horeca jaloers is, is geen oneerlijke concurrentie. 
De heer Tinga merkt op dat voor hem niet duidelijk is of de Wmo activiteiten straks te maken hebben met de 
schenktijden. De wijkcentra moeten ook op een andere manier geld binnen halen. Wanneer het reguliere 
activiteiten zijn op zaterdag of zondag, dan moet er een reden zijn om langer dan tot 22.00 uur te zijn.  
De burgemeester geeft aan dat het in geval van de wijkcentra de vraag is of de activiteiten ook in de reguliere 
horeca plaats zouden kunnen vinden.   
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Standpunten fracties: 
 
LRG Verbaast zich over het niet toepassen van de Lex Silentio Positivo. Deze kan de 

administratieve lastendruk verlagen. 
Met betrekking tot de drank en horecabepalingen wordt in de ochtenduren geen vergunning 
gegeven. De motivering dat dit voor jongeren is, is overbodig want die mogen niet meer 
drinken. 

CDA Kan niet zien wat het verschil is met de huidige APV. Kan dat cursief worden aangegeven? 
Hebben verenigingen iets te kiezen. Kunnen deze ook een horecavergunning aanvragen?  

PAG De regeling over paracommerciële rechtspersonen is voor PAG een stok om op te leunen en 
niet om mee te slaan. Bij de voetbalverenigingen wordt 's ochtends geen bier geschonken. 
De regeling moet ruimte geven voor normale manier van werken. 
Bepaalde verenigingen hebben niet voor niets een volledige vergunning. Zij hebben ook 
hogere lasten, onder andere fiscaal. Het is ook goed dat coulant wordt omgegaan met 
verenigingen die hier net niet mee uitkomen. 
Is teleurgesteld over de wijze waarop antwoord wordt gegeven op vragen. Bij bijvoorbeeld 
een derby tussen Goirlese ploegen op een afwijkende tijd, vindt hij dat het mogelijk moet 
zijn om daar coulant mee om te gaan. 

VVD Kan zich vinden in datgene wat in de verordening staat. In incidentele gevallen moet er 
mogelijkheid zijn om een aparte oplossing te vinden. 

PvdA Sluit zich aan bij de opvatting van Lijst Riel Goirle over de lex silentio positivo.  
Als het gaat om de aanpak van para-commercialisme biedt dit voorstel een goede aanzet 
om een eind te maken aan een lange slepende discussie. Voor bijvoorbeeld de 
handbalvereniging kan een oplossing worden gevonden in bijvoorbeeld een vergunning aan 
de hand van het speelschema. 

SP 2:34c staat er een bepaling over beperkingen voor horecabedrijven en slijtersbedrijven. Zijn 
er middelen om dit artikel toch op te nemen, wanneer dit nodig is. 
Een aantal verenigingen heeft zich gemeld bij de SP die geen uitnodiging hebben gehad voor 
de bijeenkomst. Onder andere de handbalvereniging en tafeltennisvereniging. Vallen zij 
onder de reguliere regeling. Zij vrezen effecten voor de inkomsten van de vereniging. Kan 
ingevoerd worden dat het tot een uur na het einde van de activiteit toch gedronken mag 
worden. 

 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  B-stuk naar de gemeenteraad op verzoek van de heer Couwenberg. Hij heeft 
nog een onduidelijkheid over bijzondere activiteiten. Hij vraagt zich af of het langer dan een uur extra open mag 
zijn.   
 
Naar aanleiding van de bespreking in de commissie is nog nadere verduidelijking ontvangen, die onder het 
verslag is gevoegd.  
 
3. Verordening Winkeltijden Goirle 2013  
Standpunten fracties: 
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LRG Staat positief tegenover dit voorstel. De gemeente geeft nu de maximale vrijheid aan 

ondernemers om zelf keuzes te maken. Verwacht wordt dat de ondernemers gaan 
samenwerken om goed gebruik te maken van deze mogelijkheden. 

CDA Het CDA heeft zorgen voor de kleine ondernemers. Kan zich voorstellen dat het CDA een 
voorstel steunt voor sluiting op 1e Kerst-, Paas- en Pinksterdag. 

PAG Vindt dit een mooi voorbeeld van deregulering. Verwacht dat de ondernemers hier zelf 
afspraken over kunnen maken. Hij vermoedt niet dat het 1e Kerst-, Paas- en Pinksterdag 
erg druk wordt. Gaat amendementen om dit aan te passen ook niet steunen. 

VVD Kan instemmen met het voorstel. Geeft aan dat 1e Kerstdag mensen al hun bestelling op 
konden halen bij bakkers en slagers. De verantwoording is aan de ondernemer zelf. 

PvdA Het voorstel kan in principe de instemming van het PvdA hebben. Dit kan het winkelen in 
Goirle bevorderen. Vinden wel dat dit doorschiet. 1e Kerst-, Paas- en Pinksterdag moet het 
ook gesloten zijn. Voor de zondag is tussen 11.00 en 18.00 uur voldoende.  
Enige regulering is wel op plaats. Kondigt twee amendementen aan. Eén over de 
feestdagen en één over de opening om 8.00 uur op zondag. 

SP Een euro kan maar 1 keer uitgegeven worden. Ruimere openingstijden leiden niet tot meer 
besteding. Dit gaat kleinere ondernemers de kop kosten. Ook werknemers worden steeds 
vaker onder druk gezet om op zondag te gaan werken. De SP wil het gewoon bij het oude 
laten. Maakt zich zorgen over overlast van winkelwagentjes op zondagochtend.  

Lijst Couwenberg Is grote lijnen eens met de verordening. Ook 1e Kerst-, Paas en Pinksterdag zou het voor de 
rust ook goed zijn. Dit concurreert de kleine middenstand weg. Er komt veel overlast. Er is 
een verstoring van de zondagsrust. Openingstijden zouden later kunnen. 

 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  B-stuk naar de gemeenteraad. Door de PvdA zijn twee amendementen 
aangekondigd. Eén over de feestdagen en één over de opening om 8.00 uur op zondag. 
 
 
4. Belastingtarieven 2014: onroerende zaakbelasting (OZB) 
 
Standpunten fracties: 
 
VVD Is akkoord. 
 
Wethouder Van der Heijden geeft aan dat er een tikfout in zit. Deze wordt hersteld. 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  A-stuk naar de gemeenteraad. 
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5.  Belastingtarieven 2014: Bedrijfsinvesteringszone (BIZ) Centrum Goirle 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  A-stuk naar de gemeenteraad. 
 
 
 
 
6. Belastingtarieven 2014: eenmalig riool aansluitrecht 
 
Standpunten fracties: 
 
SP Uit de tekst wordt niet duidelijk of een woning enkel of dubbel moet betalen. Vraagt zich af 

of in de formulering bij "hoofdstuk 1" sprake moet zijn van gescheiden en/of gemengd. Bij 
een particulier eigendom is niet duidelijk of zij eén of twee keer moeten betalen. 

 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  B-stuk naar de gemeenteraad op verzoek van de SP. 
 
Afspraken en toezeggingen: 
Wethouder Van der Heijden zegt toe bij het verslag antwoord te geven op de vraag van de SP.  
 
7. Intrekken verordening brandweerrechten 2004 + tarieventabel 2010 
 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  A-stuk naar de gemeenteraad. 
 
 
8. Opdrachtbevestiging accountantscontrole 2013 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  A-stuk naar de gemeenteraad. 
 
 
9. Intergemeentelijke samenwerking (vast bespreekpunt - raadsbesluit 30 oktober 2012) 
De burgemeester vult op de schriftelijke informatie aan, dat met behulp van een extern adviseur gezocht gaat 
worden naar samenwerkingsmogelijkheden op het gebied van Sociale Zaken. 
Er is afgesproken dat radendagen geregeld gaan worden. Gedacht wordt aan januari. In Oisterwijk en 
Hilvarenbeek is er een voorkeur voor een donderdag. De eerste avond is in Jan van Besouw. Ook de nieuwe 
raad wordt dan zo snel mogelijk hierbij betrokken. 
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Standpunten fracties: 
Vanuit de commissie zijn er geen reacties. 
 
10. Verslag commissie Algemene Zaken van donderdag 29 augustus 2013 en verslag Brede 

Commissie 10 oktober 
Beide verslagen worden ongewijzigd vastgesteld. 
 
11. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
12. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
Er zijn geen vragen aan het college. 
 
13. Stukken ter kennisname  
De heer Van Oosterwijk complimenteert het college met de heldere reactie over Krachtig Bestuur die samen met 
de gemeenten Oisterwijk en Hilvarenbeek is verzonden. 
 
14. Rondvraag 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om  21.40 uur. Aldus vastgesteld door de commissie Algemene Zaken van de 
gemeente Goirle in haar vergadering van 16-01-2014. 
 
 
De voorzitter,    de griffier, 
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Toezeggingenlijst Commissie AZ 
 
Datum Wat Wie Uiterste  

afdoeningsdatum 
Wijze afdoening 

21-11-2013 Raadsvoorstel eenmalig rioolaansluitrecht: 
Uit de tekst wordt niet duidelijk of een 
woning enkel of dubbel moet betalen. 
Nagezocht wordt of in de formulering bij 
"hoofdstuk 1" sprake moet zijn van 
gescheiden en/of gemengd. Bij een 
particulier eigendom is niet duidelijk of zij 
één of twee keer moeten betalen. 

Wethouder Van 
der Heijden 

Bij verslag In het geval van een woning wordt volgens de verordening 
eenmaal het bedrag van € 859,00 in rekening gebracht.  
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Bijlage: spreekrecht heer Janssen TV Riel 
 
PARACOMMERCIELE HORECAVERGUNNINGEN 
 
Geachte Voorzitter, geachte leden van de Raadscommissie Algemene Zaken, 

De gemeente Goirle is op basis van verplichtingen vastgelegd in de Drank- en Horecawet bezig nadere invulling te geven aan 
de tijden dat alcohol geschonken mag worden in onder andere sportkantines en culturele centra. 
Een voorstel om de APV/ in verband met de Drank-en Horecawet vergunning  aan te passen ligt heden ter besluitvorming 
voor in deze vergadering van de Raadcommissie Algemene Zaken.  
Wij kunnen ons niet vinden in het voorstel. De inperking van de huidige vergunning voor het schenken van alcohol gaat ons 
veel te ver. Daarvoor worden onze banen veel te intensief gebruikt. Bovendien leidt dit onnodig tot aanzienlijk minder 
kantine-inkomsten voor de vereniging en wij hopen dat, indirect daardoor, het bereiken van onze meer  maatschappelijke 
doelen uit de overeenkomst Back to Basic met de gemeente in ieder geval niet in gevaar komen. 
 
EVEN VOORSTELLEN.  
Alvorens hierop in te gaan wil ik eerst mij even voorstellen. Ik ben Carel Janssen en ben secretaris van Tennisvereniging 
Riel. 
Tennisvereniging Riel beschikt over een tennispark dat druk bezocht wordt. Dat komt omdat bij ons in competitieverband 
zeer veel getennist wordt, maar daarnaast ook het tennissen als recreatieve sport intensief wordt beoefend. 
Onze 5 tennisbanen zijn in het seizoen op 7 dagen in de week dagelijks vanaf circa 9:00 uur behoorlijk bezet met pieken in 
het weekend en  op de maandag- t/m vrijdagavond van circa 19:00 uur tot 23:00 uur. Daarnaast organiseren wij een drietal 
grote meerdaagse ( KNLTB) toernooien, interne vrijdagavond competities en circa 20 meestentijds ééndaagse recreatieve 
evenementen en wedstrijden  
(zie 2e concept activiteitenplanning 2014 in bijlage). 
 
Ons bestuur, ondersteund door vele enthousiaste vrijwilligers, hebben de laatste jaren het tennissen  in Riel weer op de 
kaart gezet. Dat doen we door naast sportiviteit ook gezelligheid duurzaam in onze vereniging te verankeren. Het succes van 
onze tennisvereniging met meer dan 400 actieve leden kan mede daaruit worden verklaard. 
 
Maar terug naar het onderwerp van vandaag 
 
CONCURRENTE 
 
Voor ons ligt een voorstel waarin het begrip concurrentie vrij centraal staat. Het vormt het waarom van de voorgestelde 
wijzigingen. Bij concurrentie gaat het over zaken van alle dag. Prijsconcurrentie is een voorbeeld daarvan. De Aldi's, Lidl's en 
AH 's van deze wereld doen niet anders. Prijsconcurrentie is heel gezond. Dat help de prijzen laag te houden en dat is 
prachtig! Over dat soort concurrentie wordt echter in voorstel van B&W niet gesproken.  
Helaas ik heb U daarmee op het verkeerde been gezet.  
 
Opnieuw dan. We hebben het over oneerlijke concurrentie. Dat woord heb ik wel gelezen in het voorstel. En terecht: 
oneerlijke concurrentie moeten we met z'n allen niet willen! Dat is iets dat niet hoort! Ik zal u precies vertellen wat het is. Ik 
lees u voor uit de stukken die U en ik hebben gekregen bij deze agenda. We hebben het dan over ............ 
Sorry,... ik heb me vergist.  Er valt niets over te lezen! Daarover staat niets in de stukken. 
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Helaas ik heb U weer op het verkeerde been gezet.  
 
Laten we dus verder gaan! 
Ik wil het met u hebben over het voorkomen van oneerlijke concurrentie. Alhoewel ik niet weet wat oneerlijke 
concurrentie is kunnen we in ieder geval hebben over het voorkomen ervan.  Duikt het plotseling op …...?  Als we, wie 
weet......, heel in de verte iets zien opduiken kunnen we het dan lokaliseren? Kunnen we een analyse maken om het aan te 
pakken?........ Ik lees samen met U in de  stukken. Daar staat.......... 
Sorry, ….. ik heb me wederom vergist!  
Helaas heb ik U weer op het verkeerde been gezet. 
 
Laten we nog een poging wagen! 
We gaan alvast maatregelen nemen voordat we weten waarvoor en waarom. 
Ja hoor, …... daar staat het in het voorstel....... daar zijn we immers goed in.  
 
De beste maatregel is,....... ik lees het goed! …... ( zie bijlage: sheet 3 tijdens de voorlichtingsavond op 22 augustus)  
 

“ om oneerlijke concurrentie te voorkomen gaan we  
de tijden dat alcoholhoudend drank mag worden geschonken inperken”. 

 
Dat moet helpen!!!! 
Dat doen we overigens niet in de café's en bars met een reguliere Horecavergunning. Dat zou onzin zijn. Dat soort 
beperkingen voeren we allen in bij de de sport- en culturele accommodaties met een  paracommerciele Horecavergunning. 
 
Precies, we hebben de maatregel  gevonden..... ! We gaan aan de slag.......! 
We worden het fantoom de baas.... zonder dat we  ons hebben verdiept wat dat fantoom eigenlijk is! 
 
Geachte voorzitter, geachte raadsleden, 
 
Tot zover!  
Het is diep triest dat ik op deze wijze een persiflage heb kunnen samenstellen van het voorstel aan de raad. Het voorstel 
dient trouwens ook nog te worden aangevuld 
Bij navraag bij de gemeente is gebleken dat:  

1. Cultureel Centrum Jan van Besouw, 
2. Pelikaan Sporthal (met tennisbanen),  
3. Sportschool Jan de Rooij (inclusief Judo Academie Nederland),   
4. Polytennishal (met tennisbanen)  
5. Tennisvereniging LTC Goirle  

een reguliere Horeca-vergunning hebben. 
 
Bij deze reguliere Horecavergunning waar ook  café's en bars onder vallen is beperking van de tijden dat alcoholhoudende 
drank mag worden geschonken niet aan de orde. Dat is gisteren in een mailtje van de gemeentesecretarie nogmaals duidelijk 
aan mij bevestigd. 
 



  
 
 

 
Verslag commissie Algemene Zaken d.d. 21 november 2013   
 

 

Sport- en culturele accommodaties hebben, zo blijkt, soms een reguliere Horeca-vergunning en soms een paracommerciële 
Horeca-vergunning.  
 
De sportaccommodaties met een paracommerciele vergunning krijgen beperkingen opgelegd voor de tijden dat 
alcoholhoudende drank mag worden geschonken. Dit is ter voorkoming van oneerlijke concurrentie. 
De kantines van dezelfde sportverenigingen met een reguliere Horecavergunning krijgen geen beperkingen in de tijden 
waarop alcoholhoudende drank mag worden geschonken.  
 
Dat is oneerlijk! 
Duidelijk wordt hier met twee maten gemeten! 
 
Als we vervolgens even rustig nadenken dan beseffen we pas goed hoe inconsequent het voorstel aan de raad is.  Er gaat 
plots een geheel andere vorm van oneerlijke concurrentie ontstaan bij het gebruikmaken van de accommodatie en het 
aantrekken van nieuwe leden voor de verenigingen! 
 
Namelijk een concurrentie tussen sportverenigingen met beperkte tijden voor het schenken van alcohol in de kantine  en 
sportverenigingen zonder enige beperking t.a.v. het schenken van alcohol.  
Het verschil is terug te voeren op voorliggende voorstel tot overheidsingrijpen. 
 
CONCLUSIE. 
 
Geconcludeerd dient te worden dat het gebruik van  (tennis)accommodatie en het aantrekken van nieuwe tennissers (nieuwe 
leden) na invoering van de voorliggende verordening /APV niet langer meer onder volstrekt gelijke condities gebeurt. Het is 
dan afhankelijk van welke soort Horecavergunning van toepassing is op de kantine. 
Dat is oneerlijke concurrentie tussen eenzelfde soort (tennis)accommodatie.  
Dat is in strijd met de mededingingswet en met de Europese regelgeving. 
 
Let wel: We praten hier bij invoering van de voorliggende verordening door de gemeente Goirle per 1 januari aanstaande van 
feitelijke ongelijkheden bij gebruik van deze accommodaties. Dus defacto oneerlijke concurrentie.  
 
(Dit in tegenstelling tot de pro-actieve inperking van de tijden dat alcohol mag worden geschonken ter voorkoming van een wellicht in potentie 
aanwezige maar nog niet aangetoonde feitelijke oneerlijkheid in de concurrentie-verhoudingen). 
 
De motieven die de gemeente meent te hebben om van boven af iets te willen reguleren, om wat heet “oneerlijke 
concurrentie” met café's en bars te voorkomen door middel van  de nieuw Drank- en Horecawet/APV, falen.   
De gronden voor het inperken van de tijden waarop alcohol geschonken mag worden zijn uitsluitend van toepassing op een 
deel van de sport- en culturele accommodaties. Deze verdeling is willekeurig en deugen niet voor het doel waarvoor ze 
worden ingezet. 
 
Wij zijn van mening dat alle sport- en culturele-accommodaties eenzelfde horeca-vergunning dienen te hebben voor hun 
kantines.  
Zodra dat is gerealiseerd is pas de politiek aan zet.  Zij kan zich dan opnieuw beraden over de wenselijkheid van het invoeren 
van  maatregelen ter zake van het het inperken van de tijden dat alcoholhoudende dranken in ALLE sportaccommodaties met 
kantinevoorzieningen respectievelijk in ALLE culturele-accommodaties met kantine voorzieningen wenselijk is en waarom. 
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Carel Janssen (secretaris) 
 
 
 
 
 
Bijlagen: 

 Activiteitenplanning 2014 (2e concept) 
 Sheet 3 voorlichtingsavond op 22 augustus) 
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Bijlage:  1 
ACTIVITEITENPLANNING 2014 

2e  C O N C E P T 
Datum Activiteit Organisatie 

11 januari Nieuwjaarstournooi 
in Polyhal Goirle 

Will Peeters en Ton van Boxtel 

30 maart 
(onder voorbehoud) 

 

Openingstoernooi 
 

André Wesel, Monique Wolfswinkel, Inge Schoone, Angelique Knaapen 
openingstoernooi@tvriel.nl

??? 
 

Spelactiviteit  
groep 1 t/m 4 basisschool 

Jeugdcommissie: AngeliqueKnaapen, Miranda de Koster, Natasja Veenhof Anneke 
Swaans,Suzanne van Hoof,Silvia Janssen, Sakia Vermeulen 

jeugdcommissie@tvriel.nl
7 april t/m 1 juli Regio Competitie  

Senioren 55 Plus 
Frans Moerkens, Noud Smulders,  
 

 4 april t/m 27 juni  
(m.u.v. 18 apr., 13 en 20  juni) 

Interne Vrijdagavondcompetitie 
 

Natasja Veenhof, Anneke Swaans,  Miranda de Koster, Isabelle Visser, Ellen 
Bastiaansen, Silvia Janssen. 

vrijdagavond@tvriel.nl
3 april t/m 1 juni 

(res  2 jun t/m 9 jun) 
Voorjaarscompetitie KNLTB Kees Bergman, Roberto Overdevest. 

competitieleider@tvriel.nl
 

18 april 
 

 
Feest 40 jarig jubileum T.V.-Riel 

 
25 april 
30 mei  
4 juli 

29 augustus  
26 september 

Frites Instuif 
(vrijdagavonden 16:30 – 18:30) 

Jeugdcommissie: AngeliqueKnaapen, Miranda de Koster, Natasja Veenhof, 
Anneke Swaans, Suzanne van Hoof, Silvia Janssen, Saskia Vermeulen. 

jeugdcommissie@tvriel.nl

 6 juni 
(tot +19:00 uur) 

Herensnipperdagtoernooi 
 

Henk van Oirschot, John Meesters 
 

herensnipperdag@tvriel.nl
 13 t/m 22 juni 

 
Seat Open Toernooi 

 
Kees Bergman, Roberto Overdevest, Irma van Oirschot, Natasja Veenhof, 
Charlotte Verhoeven. 

opentoernooi@tvriel.nl
14 juni  Sponsordag  

(2-jaaarlijks evenement) 
Arthur Huijbregts, John Meesters, Henk van Oirschot, Sjors van Gool. 

17 juni 
(LUSTRUM 10e jaar) 

Senioren Plus toernooi  Frans Moerkens, Joke Horevoorts. 
 

seniorenplus@tvriel.nl
28 en 29 juni  Jeugdkamp 

groep 5 t/m 8 basisschool 
 

Jeugdcommissie: AngeliqueKnaapen, Miranda de Koster, Natasja Veenhof, 
Anneke Swaans, Suzanne van Hoof, Silvia Janssen, Saskia Vermeulen. 

jeugdcommissie@tvriel.nl

 30 juni t/m 6 juli Rob Land Open Jeugdtoernooi Mark Bastiaansen, Maarten van Dijk, Rob Land, Harold van Iersel, Angeline van 
den Boogert, Harold Broers. 

 5 + 6 juli Clinic + Sleep-in jeugd 
Voortgezet Onderwijs 

Jeugdcommissie: AngeliqueKnaapen, Miranda de Koster, Natasja Veenhof. 
Anneke Swaans, Suzanne van Hoof, Silvia Janssen, Saskia Vermeulen 

jeugdcommissie@tvriel.nl
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11 juli Slotfeest Vrijdagavond- en 
KNLTB-Competitie. met BBQ 

Diverse vrijwilligers 
 

 29 augustus Ladiesday 
 

Brigitte Swillens, Natasja Veenhof, Bianca van Iersel 
ladiesday@tvriel.nl 

??? Najaarscompetitie KNLTB Kees Bergmans, Roberto Overdevest. 
 

competieleider@tvriel.nl 
???  

Jeu de Boules toernooi 
Hartger Visser, Koos v/d  Hurk 

23 t/m 29 aug. 
1 t/m 6 sept. 

Clubkampioenschappen 2013 Marieke Spijkers, Johan de Beer,  Kees van Rooijen, Angeline van dan Boogert, 
Ans Maas, M.L. De Beer, Roland Peters en  Rianne Kwantes. 

clubkampioenschappen@tvriel.nl 
12 sept. t/m 7 nov.  Interne dubbelcompetitie 

vrijdagavond 
Marion v/d Meulen, Franca Maas, Susan van Hoof, Angela Smeulders, Marie-José 
Bon, Saskia Vermeulen.             

    dubbelcompetitie@tvriel.nl
  9 november Snert-toernooi Johan de Beer, Kees van Rooijen, Hein Bastiaansen 

 
snerttoernooi @tvriel.nl 

??? 
Gastheerschap in Riel 

Regio Cup (Jeugd) Mark Bastiaansen 

??? 
Gastheerschap in Riel 

TennisKids                  
zondagochtend 9:00 – 12:00 uur 

(Rood, Oranje, Groen) 

Angelique Knaapen, Franca Maas.(coörd) 

 
Feestdagen in 2014 
Pasen: 20 en 21 april (zondag-competitie KNLTB naar 2e paasdag) 
Koningsdag 27 april 
Hemelvaart: 29 mei 
Pinksteren: 8 en 9 juni 
Vakanties: 
Meivakantie (Basis Onderw. Zuid) 26 april t/m 5 meivakantie 
Zomervakantie (Basis Oderw. Zuid) 12 juli t/m 24 augustus 
Herfstvakantie: (Basis Onderw. Zuid) 18 t/m 26 oktober 
 
Tennislessen: 
Tijdens Seat Open Toernooi en Clubkampioenschappen zullen de tennislessen op maandag t/m donderdag op baan 4 en 5 tot uiterlijk 19:00 
uur normaal doorgang vinden.  
In bijzondere gevallen dient de wedstrijdleiding tijdig overleg te plegen met clubtrainer Maarten om baan 4 en/of baan 5 eerder in gebruik te 
nemen als de voortgang van het toernooi ernstig in gevaar dreigt te komen. 
========================================================================
============ 
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Bijlage 2 Sheet voorlichtingsavond 22 augustus jl. 
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Bijlage: spreekrecht heer Tinga Stichting Culturele Centra Goirle 
 
Betreft: Aanpassing APV als gevolg van wijzigingen drank- en horecawet  
 
Allereerst wil ik me even voorstellen. 
 
Ik ben Fons Tinga, penningmeester van het bestuur van de nieuwe stichting Sociaal 
Culturele Centra Goirle. De stichting heeft twee locaties, namelijk: de Wildacker en de 
Deel. Ik spreek namens het bestuur van de stichting. 
 
Graag wil ik gebruikmaken van de mogelijkheid die u mij heeft geboden om namens het 
bestuur van de stichting ons bezwaar tegen de beperking van schenktijden op de 
zaterdag- en zondagavond toe te lichten. 
 
Wat betreft de schriftelijke uitkomst van de nieuwe APV, moet mij van het hart, dat we 
deze erg laat, zo niet te laat hebben ontvangen om daarop binnen de gestelde termijn te 
reageren. Om die reden hebben we niet meer de mogelijkheid gehad om in het voortraject 
bezwaar te maken. Vandaar dat we dat op deze manier doen. 
 
Ons bezwaar richt zich voornamelijk op de zaterdagavond. Wij hebben nog eens gekeken 
naar de frequentie van activiteiten op de zondagavond en dat zijn er beduidend minder. 
Maar verderop in mijn betoog zal ik proberen duidelijk te maken, dat ook de 
zondagavonden meer worden gebruikt voor activiteiten.  
 
Wat betreft de zaterdagavond stellen wij vast dat we gemiddeld 15 keer per jaar gasten 
ontvangen. Dat kan zijn in de vorm van een activiteit van een vereniging die thuis is in de 
Deel of in de Wildacker. Deze activiteiten duren meestal tot ongeveer 23.00 uur en soms 
wel eens wat later. Daarnaast organiseren wij regelmatig, zo’n één à twee keer per maand 
een kinderverjaardag in de Deel. Uiteraard wordt tijdens zo’n kinderverjaardag geen 
alcohol geschonken, maar na afloop komen de ouders hun kinderen ophalen en deze 
willen dan nog wel even nababbelen onder het genot van een drankje. 
 
Wij denken dat het in die gevallen ondoenlijk is om steeds aan de gemeente een 
vergunning aan te vragen. Dat moet meestal ruim van tevoren en data wijzigen nogal 
eens. 
 
Zoals u misschien al heeft gehoord zijn er plannen om te korten op de subsidie die onze 
stichting jaarlijks van de gemeente ontvangt. Reden voor ons om te proberen andere 
activiteiten in huis te halen. Uiteraard geldt dat ook voor de zaterdagen en zondagen. 
Denk daarbij bijvoorbeeld aan Wmo-activiteiten. Vanzelfsprekend moeten deze wel passen 
in de kaders die daarvoor gesteld zijn. 
 
Voor alle duidelijkheid, wij zijn geen concurrent van de horeca in Goirle. Kijkend naar de 
gestelde kaders gaat het bij onze stichting veelal om de meer kwetsbare groepen 
waarvoor we activiteiten (laten) organiseren. Beperking van schenktijden in het weekend 
werkt belemmerend. 
 



  
 
 

 
Verslag commissie Algemene Zaken d.d. 21 november 2013   
 

 

Dit alles in overweging nemende vragen wij u om de schenktijden op de zaterdag- en 
zondagavonden in beide locaties van de stichting gelijk te trekken met die van de tijden 
zoals die gelden voor de maandag- tot en met de vrijdagavond.  
 
Dank u voor uw aandacht. 
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Nadere toelichting naar aanleiding van bespreking in commissie Algemene Zaken van wijziging APV 
 
Evenement 
Sportwedstrijden die niet plaatsvinden op of aan de weg zijn geen evenement, hiervoor hoeft en kan dan ook geen 
evenementenvergunning worden verleend. 
 
Artikel 35 van de Drank en horecawet geeft een ontheffingsmogelijkheid van het verbod in artikel 3 om zonder vergunning 
zwak alcoholhoudende drank te verstrekken. Deze ontheffing kan niet verleend worden op een bestaande horecavergunning 
om andere schenktijden te krijgen. De ontheffing kan bijvoorbeeld wel verleend worden voor het verkopen van 
zwakalcoholhoudende drank tijdens een kerstmarkt die op het voetbalveld zelf (dus niet in de kantine) plaatsvindt. 
 
Bestemmingsplanregels 
Sportclubs kunnen een reguliere horecavergunning krijgen. Het is dan wel zo dat de horeca ondergeschikt moet zijn aan de 
hoofdfunctie sport. Dit volgt uit het bestemmingsplan. Vaak zit op locaties waar sportclubs zijn toegestaan de bestemming 
recreatieve doeleinden van actieve aard en geen zelfstandige horeca. Dergelijke horeca-inrichtingen mogen dan ook geen 
zelfstandige bezoeksersstroom trekken, geen feesten of partijen houden die geen verband houden met de club en alleen 
geopend zijn tijdens activiteiten van de club (en een uur voor en een uur na deze activiteiten). Deze regels staan dus los van 
de regels die hierover gelden voor de paracommerciele horeca, maar volgen uit het feit dat op de locatie geen zelfstandige 
horeca is toegestaan. 
 
Bijzondere activiteiten 
Sportclubs mogen voor bijzondere activiteiten afwijken van de schenktijden. Onder bijzondere activiteiten verstaan we 
bijvoorbeeld toernooien, jubilea en vrijwilligersavonden die georganiseerd worden. 
 
 
Nb: Onder sportclubs verstaan we: paracommerciële rechtspersonen die zich richten op activiteiten van sportieve aard. 
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